
Zápis z mimořádné schůze staršovstva FS ČCE Soběhrdy, 11.10.2021 od 18:00 
 
Přítomni: Josef Bartošek, Jiří Fojtů, Pavel Goby, Vlasta Matoušková, Šárka Grauová, Vladimír Podroužek, 
Jan Rataj, Pavel Stolař, Vladislav Vlasák; Marta Philbrow-Kingová, Bohuslav Černý 
Účasten prostřednictvím platformy Zoom: Aleš Bubla 
 
Mimořádná schůze byla svolána k účelu rozhovoru o budoucnosti sboru. 
 
Program jednání: 
 

1. Úvodní modlitba (J. Bartošek) 
2. Úvodní slovo (P. Goby): cílem je, abychom si řekli, jak se díváme na budoucí vývoj sboru, bez ohledu 

na dosavadní zjišťování. 
3. P. Stolař představil možné varianty budoucí existence sboru: samostatný sbor, kazatelská stanice, 

sousboří, nebo regionální sbor (nová forma, zatím v přípravě). Představil též vývoj odvodů na 
personální fond od roku 2022 do roku 2031 a současný přehled odváděných salárů (anonymně). 

4. Závěr: zatím zůstaneme samostatným sborem, budeme ale jednat zejména s Benešovem o užší 
spolupráci a budoucí spojení nevylučujeme. 

5. V pátek 22.10. se koná v Sedleci-Prčici debata o budoucnosti organizovaná br. Mazurem, za sbor se 
zůčastní J. Bartošek, P. Stolař a P. Goby. 

6. P Stolař dále rekapitulovat odpovědi členů sboru v červnové anonymní anketě. Presbyteři si rozmyslí, 
na které podněty je záhodno reagovat, a které si vezmou na starost. 

7. Závěr: modlitba Páně. 

 
 

zapsal J. Rataj 


